
Protokół  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce  

w dniu 27.05.2024 r. 

 

Data posiedzenia: 27.05.2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Gminne Centrum Kultury w Gorzycach 

Obecni: wg załączonej listy obecności (załącznik nr 1 a-b) 

Stwierdzenie prawomocności: wymagane quorum. 

Nieobecni radni:  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gorzyce na lata 2024-2029. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Gorzyce na 2024 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej Gminie Lubomia na realizację 

zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

Programu Osłonowego w Gminie Gorzyce "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2024-2028. 

7. Wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie posiedzenia.. 

 

Ad 1 

W dniu 27.05.2024 r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student 

otworzył wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce. Powitał 

wszystkich obecnych, m.in.:  

Wójta Gminy Daniela Jakubczyka, Z-cę Wójta Daniela Kurasza, Skarbnik 



Gminy Renatę Seman, Sekretarz Gminy Marię Władarz, radnych oraz 

pracowników Urzędu Gminy Gorzyce.  

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przedstawił porządek 

posiedzenia.  Do przedstawionego porządku posiedzenia nie wniesiono 

uwag i został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student poinformował, iż 

wyłożony został protokół z ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Gorzyce, do którego można zgłaszać uwagi i poprawki do końca 

dzisiejszego posiedzenia. W przypadku zgłoszenia uwag zostaną one 

rozpatrzone przez Radę Gminy, w przypadku ich braku protokół przyjęty 

zostanie w proponowanym brzmieniu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos 

Skarbnik Gminy Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gorzyce na lata 2024-2030 (zał. nr 2) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do 

wydania opinii. 

Komisja oświaty  za      10 przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja Rodziny  za      9 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja skarg  za      6 przeciw .......... wstrzymał ……... 

Komisja rewizyjna za      9 przeciw ………  wstrzymał ……... 

Komisja budżetu  za      8 przeciw ……… wstrzymał ........... 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos 

Skarbnik Gminy Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do 



projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Gorzyce 

na 2024 rok  (zał. nr 3) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radny Stanisław Zbroja poprosił o bardziej szczegółowe informacje 

dotyczące zmniejszenia planu dochodów majątkowych o kwotę 1.500.000 

zł z tytułu środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski Ład - 

Dotacja do zadania pn. „Termomodernizacja wraz z przebudową, 

rozbudową oraz częściową zmianą sposobu użytkowania budynku Klubu 

Sportowego „Unia” w Turzy Śl. 

 - Pan Wójt Daniel Jakubczyk odpowiedział, że wszelkie informacje na 

temat zamówień publicznych można znaleźć w BIP. Dodał, że obecnie trwa 

procedura przetargowa na to zadnie, gdzie złożonych zostało 8 ofert. 

Oferty te są w tej chwili na etapie rozpatrywania. Nie można jeszcze 

stwierdzić, która z nich będzie najbardziej korzystna, ale już w tej chwili 

wiadomo, że będzie trzeba do tego zadania dołożyć, gdyż zaplanowane 

środki wynoszą 5.500,000 zł. a jak się okazuje, najtańsza oferta opiewa 

na kwotę 5 622 000 zł., a najdroższa na ponad 8 mln zł.  

- Pani Skarbnik Renata Seman wyjaśniła, że dofinansowanie do 

powyższego zadania ma wynieść łącznie 2,5 mln zł. (2 mln. zł w 2024 r. i 

0,5 mln w roku 2025), przy czym zgodnie z zasadami Funduszu Polski 

Ład, gmina nie może zwrócić się o te środki, dopóki nie wyda całego 

wkładu własnego. Już w tej chwili wiadomo, że nie będzie to możliwe ze 

względu na ograniczeni czasowe (jest już połowa roku a przetarg nie 

został jeszcze rozstrzygnięty), stąd też konieczność zmian, które zostały 

zaproponowane w przedstawionym projekcie uchwały. 

- radny Leszek Pukowski odniósł się do tematu dotyczącego wykonania 

dokumentacji projektowej przebudowy ul. Strażackiej i ul. Wiejskiej” w 

Czyżowicach - z dokumentacji wynika, że projekt nie obejmuje całej ulicy 

strażackiej a jedynie jej część. Czy byłaby możliwość rozszerzenia zakresu 

tego zadania na całą ulicę Strażacką i Wiejską, z uwagi na bardzo dużą 

ilość wód i zalewanie posesji – zapytał radny.  



- Pan Wójt Daniel Jakubczyk odpowiedział, że na etapie trwania procedury 

przetargowej nie ma możliwości rozszerzania zakresu inwestycji. Zakres 

ten został ściśle określony w specyfikacji przetargowej, a treść tego 

dokumentu trafiła m.in. do potencjalnych wykonawców, którzy 

przystępując do przetargu opierają się wyłącznie na tym dokumencie. 

Można w przyszłości zastanowić się nad zasadnością wprowadzenia 

nowego zadania, polegającego na kontynuacji przebudowy obu ulic, ale w 

tej chwili takiej możliwości nie ma. 

- radny Józef Sosnecki odniósł się do kwestii dot. zestawienia kwot dotacji 

w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - 

125 210,00 zł. Radny zapytał jakie działania ujęte są w tej kwocie. 

- Pani Skarbnik Renata Seman odpowiedziała, że chodzi w tym przypadku 

o dofinansowanie do utrzymania jednostek nie należących do sektora 

finansów publicznych tj. straży pożarnych. 

- radna Justyna Lazar powiedziała, że w planie budżetu na 2024 rok 

zaplanowano realizację inwestycji dotyczącej przebudowy fragmentu rowu 

Rogów - Bluszczów  na kwotę 25 000 zł oraz wykonanie koncepcji 

gospodarowania wodami opadowymi w zlewni rowu Rogów- 

Bluszczów na kwotę 120 000 zł. Czy te zadania zostało zdjęte z planu 

budżetu na 2024 rok– zapytała radna. 

- Pani Skarbnik Renata Seman wyjaśniła, że oba przytoczone przez radną 

Justynę Lazar przedsięwzięcia zawierają się w planie budżetu na rok 

bieżący i nic się w tej kwestii nie zmieniło.  

Dodała, że przedstawiony na dzisiejszą sesję projekt uchwały nie zawiera 

wszystkich zadań, ujętych w planie budżetu na 2024 rok, a jedynie te 

zadania, które wymagają zmian finansowych.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja oświaty  za      10 przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja Rodziny  za      9 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja skarg  za      6 przeciw .......... wstrzymał ……... 

Komisja rewizyjna za      9 przeciw ………  wstrzymał ……... 

Komisja budżetu  za      8 przeciw ……… wstrzymał ........... 



 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos 

Skarbnik Gminy Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia w 2024 

roku pomocy finansowej Gminie Lubomia na realizację zadań z zakresu 

bezpieczeństwa publicznego (zał. nr 4) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do 

wydania opinii. 

Komisja oświaty  za      7 przeciw ..........  wstrzymał     3  

Komisja Rodziny  za      6 przeciw ……....  wstrzymał     3 

Komisja skarg  za      0 przeciw     0  wstrzymał     6 

Komisja rewizyjna za      7 przeciw  ……….   wstrzymał     2 

Komisja budżetu  za      5 przeciw ………  wstrzymał     3 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Janinie Dąbrowa, która 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego Programu Osłonowego w Gminie Gorzyce „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2024-2028 (zał. nr 5) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do 

wydania opinii. 

Komisja oświaty  za      10 przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja Rodziny  za      9 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja skarg  za      6 przeciw .......... wstrzymał ……... 

Komisja rewizyjna za      9 przeciw ………  wstrzymał ……... 

Komisja budżetu  za      8 przeciw ……… wstrzymał ........... 

 

Ad 8 

Wnioski i zapytania. 



Przewodniczący Rady Piotr Wawrzyczny poinformował, że do Rady Gminy 

wpłynęła petycja mieszkańców Czyżowic w sprawie odwodnienia ul. 

Strażackiej. Petycja na najbliższej sesji Rady Gminy zostanie przekazana 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem wydania opinii w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Ad 9 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Grzegorz Student zamknął obrady wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy w dniu 27.05.2024 r. o godz. 16.20. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Grzegorz Student 

 

Protokołowała 

Monika Radzik 


